
Protokoll styrelsemöte Västervalls ekonomiska förening 

Västervall 2025-05-24 i Föreningslokalen 

Närvarande: Ulf, Marcus, Mikael M, Christer, Anette och Henrietta samt  

Mikael D. 

Sammanfattning av dagens styrelsemöte:  

- Vi går gemensamt igenom föregående styrelseprotokoll och vad vi bör ta 

upp vid dagens möte.  

- Inkomna synpunkter på skötsel av våra trädgårdar, viktigt att vi ser till att 

inte ha häckar som hänger över staket ut i gatan, att vi rensar våra 

parkeringar samt krattar vid gångar m.m. för allas gemensamma trivsel.  

- Information från mötet med Östra Stranden som skedde 21 april, var god 

se protokoll från detta möte.  

- Tillsyn av vår lekplats kommer ske och protokollföras framöver, detta för 

att så gott det går förebygga olyckstillbud.  

- Vi har fördelat arbetsuppgifter inom styrelsen för att vi alla ska hjälpas åt.  
- Gröna soppåsar för matavfall kommer från och med nästa vecka åter 

finnas vid dansbanan.  
- Vi behöver hjälp med städningen av gästtoaletten, anmäl er till Christer 

Jansson om ni kan hjälpa till med detta. Christerja1@gmail.com  
- Vi förtydligar också att när föreningslokalen hyrs ut är det den stugan 

som gästen tillhör, denna stuga som ansvarar för hyresgästen av lokalen.  
- Vi strukturerar upp arbetsdagens dokumentation för kommande 

planering och verksamhetsberättelse.  
- Vi bokar välkomstmöte för våra nya medlemmar den 12 juli kl. 11:00 på 

dansbanan, inbjudan kommer skickas ut. Även styrelsemöte denna dag 
kl. 9:30. 

Övrigt:   

- Vi beslutar om inköp av en skrivare som ska stå på kontoret för att 

underlätta utskrift vid möten samt en ny dator till sekreteraren då den 

som vi har nu inte fungerar tillfredsställande.  

- Diverse korrigeringar av hemsidan beslutas om att göras.  

- Våra skyltar med VÄSTERVALL är nu nyrenoverade och så fina, kommer 

sättas upp på nästa arbetsdag.  

- Diskussion kring laddstolpar men som tidigare är detta inte aktuellt. Man 

får inte ladda sina elbilar på området då elnätet inte klarar den 

belastningen.  
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- Framtidsvisioner! Efter tillsyn av lekplatsen får vi se om där behöver 

förnyas några leksaker. En plan över att förnya föreningslokalen kommer 

tas fram, ritningar och budgetförslag som kommer presenteras vid nästa 

årsmöte 2026.  

- Loket Helge är klart för avfärd men behöver chaufförer! Lista kommer 

hängas upp på tombolahuset vid dansbanan, den som kan tänka sig köra 

får skriva upp sig där. 

 

Nästa styrelsemöte: 2025-07-12 kl. 10:00  

Mötet avslutas! 

 

 

 

 

 

 


